
Делегат Мехмед Брадарић поставио  је питања  Савјету министара Босне и 

Херцеговине и Министарству безбједности  Босне и Херцеговине, која гласи: 

 

            ''1. У извјештају буџета институција Босне и Херцеговине и међународних  

                  обавеза за 2010. годину (материјал Предсједништва БиХ), наведено је да се  

                  више од 30 милиона КМ на годишњем нивоу плаћа за закуп смјештаја  

                  заједничких институција БиХ. 

Тражим од Савјета министара БиХ да ми одговори које су то институције, 

морају ли бити изван зграде Парламента и зграде Савјета министара ако у 

њима има неискоришћеног простора, да ли се изнајмљивање простора врши 

непосредном погодбом или јавним позивом и да ли је неопходно да већина 

њих буде у центру града.'' 

 

2. (питање упућено Савјету министара и Министарству безбједности) 

''Прије неколико дана у организацији Центра за безбједносне студије одржан 

је семинар о теми: законска легислатива о оружју у Босни и Херцеговини. 

Том приликом могле су се чути узнемирујуће информације у вези са 

повећаним бројем малољетних преступника у коришћењу илегалног оружја. 

Имајући у виду свеобухватност и мултидисциплинарни приступ 

проблематици оружја и експлозивних средстава нужно је остварити сарадњу 

и координацију од државног преко ентитетског до локалног нивоа. То је 

могуће постићи укључивањем свих субјеката у реализацији и хармонизацији 

Закона о оружју, који БиХ још нема. Усвајањем овог закона обезбиједило би 

се приближавање законодавству ЕУ, те би се ојачале мјере за сузбијање 

нелегалне трговине оружјем. Одбијањем поменутог закона БиХ ће теже 

испунити обавезе када су у питању законска усклађивања са законодавством 

ЕУ. Питам Савјет министара када ће се нацрт закона о оружју наћи у 

парламентарној процедури.'' 

 


